
Protokoll Adelövs Framtidsgrupp 

 20161206 kl. 19.00 

Plats: Adelövs skola 

Närvarande: Stig Petersson, Leif Ahx, Helena Karlsson, Gunilla Jansson, Lisbet Klint, 

Uno Ljungberg, Börje och Gunvor Wilhelmsson, William Malm 

                                            § 1 . 

Stig P hälsade alla välkomna. 

                                            § 2. 

Till mötets sekreterare valdes Helena K. 

                                            § 3. 

Till att justera valdes Gunilla J. 

                                             § 4. 

 Dagordningen godkändes. 

                                             § 5. 

Börje och Gunvor informerade om det ekonomiska läget i Adelövs fastighets ekonomiska 

förening. 

Tillbyggnaden av förrådet till skolan blev större och dyrare än det var tänkt från början. 

Adelövs framtidsgrupp beslutade att ge en gåva på 50 000 kronor till Adelövs fastighets. ek. för. 

Leif och Uno anmälde jäv. 

                                            § 6. 

Genomgång av föregående mötets protokoll. 

                                            § 7. 

En utvärdering av 2016 års julmarknad. 

Det var fler besökare i år än förra året, drygt 200 på gudstjänsten i kyrkan, 40–50 st på den 

kvällsgudstjänsten. Det var ca 850 betalande för parkerade bilar. Nöjda knallar. Elen fungerade 

perfekt i år. Serveringen med skinkmacka och fikabröd fungerade bra, korvförsäljningen lite 



mindre mängd, glögg som vanligt, chokladhjulet hade ca 45 dragningar på en timme. 

Det önskades fler toaletter, infarten till parkering var inte bra (vägen in till Glassås). 

                                               § 8 . 

Genomgång av nyinflyttade i socknen. 

Beslutades att ge en gåva till Ulla Andersson, Glassås minne. 

                                              § 9. 

Stig informerade om projektet Säker by. 

Nästa möte 10 jan 2017 kl.19.00 i Adelövs skola. 

 

Stig Pettersson ordf.           Helena Karlsson sekr.             Gunilla Jansson  just. 

  


